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 בוקר טוב,

 

קיימנו ישיבה עם צוות שעבר המצב הפוליטי אינו יציב ובצילו ניסינו להתקדם עם המו"מ. ביום ראשון 

בגלל  "זום"הישיבה התקיימה בחקלאות ואנחנו(. וה אוצרמשרדי הרה"מ, משרד המו"מ המורחב )

ישיבות שתי לא נרשמה התקדמות משמעותית ונקבעו בפגישה זו מחלת קורונה אצל אחד המשתתפים. 

מנכ"ל משרד יאיר פינס, אחת ביום חמישי השבוע וישיבה נוספת בשבוע הבא ביום שני עם : המשך

 רה"מ.

ביום שלישי התקיימה ישיבת מו"מ בנושא הדגים. לצערנו הגענו למבוי סתום מול האוצר מעבר לכך, 

בכל מיני הדגים  מובן מאליו שהורדת המכסים הדרמטית שבצו תפגע קשותומשרד החקלאות. 

 המיוצרים בארץ וצפוי היצף ממדינות שכנות המייצרות בהיקפים של מאות אלפי טונות ממינים אלו.

לנו שלא תהיה כל תמיכה לשלושת סוגי הדגים שעליהם יש הסכם  הודיעו האוצר והחקלאות משרדי

 . 2026)אמנון, קרפיון ובורי( עד סוף 

הורדת המכס בדגים שאינם בהסדר הקיים )דניס, ברמונדי, לברק, בס, פורל ועוד( תהיה מיידית 

המוצעת, שולית, קטנה מידי ולא תהווה הגנה כה הישירה לק"ג דגים. התמי ש"ח 7.5 -בשיעור של כ

 -וצע לא הסכימו למתווה שהבמהלך הדיונים הצענו מתווה חלופי, אך לצערנו . ולו מינימאלית לענף

לצורך תיקון, ולא למתווה של הורדה מדורגת של המכס עם נקודות בדיקה  התמיכה לא בסכומי

למעשה, האוצר והחקלאות לא שינו הצעתם הראשונית בחודש עצירה או בחינה מחודשת. 

אנו  ואינם חותרים לפתרון מוסכם שיהווה הגנה אמיתית ולאורך זמן לענף.  האחרונים  וחצי

 . ממשיכים במו"מ, וכעת מחכים להצעה של משרדי האוצר והחקלאות

בנושא המים, רשות המים התכנסה ביום חמישי והחליטה לפרסם להערות לציבור את העלאת מחיר 

נושא העלאת  –(. כפי שפרסמנו לפני שבוע המים בטייס האוטומטי )כלומר בעליית המדדים ותו לא

מחיר המים ירד בינתיים מהשולחן בעקבות בקשה שלנו ואנו אמורים להתחיל משא ומתן מול משרדי 

 החקלאות והאוצר.

 אמורה לעלות עודכנו שהצעת החוק של ח"כ שמחה רוטמן לביטול מועצת הלולהאחרון ביום חמישי 

הוכן מכתב מטעם ההתאחדות בשיתוף בשל כך, רים לחקיקה. לוועדת ש )כלומר, היום( ביום ראשון

ממש בשעה האחרונה התקבלה , פעולה עם ארגון מגדלי העופות על ההשלכות של צעד כזה. לשמחתנו

 ההודעה שהצעת החוק ככל הנראה תרד מסדר היום. 

 בהתפתחויות.  נמשיך לעדכן

 .שבוע רגוע ושקט לכולם

 
 ,שלכם

 
 אבשלום )אבו( וילן  

 מזכ"ל התאחדות חקלאי


